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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Adam Reuterskiöld (M)

Bakgrund

Under många år har Kommunala pensionsrådet (KPR) och Kommunala rådet för 
funktionsnedsättningsfrågor (KRF) fungerat som en remissinstans och haft samråd med 
kommunens politiker. Vid dessa möten fördes protokoll av en kommunsekreterare, vilket ger 
en betydligt större tyngd, insyn och öppenhet gentemot våra kommuninvånare. Efter beslut i 
kommunstyrelsen att ändra dessa protokollförda möten till att minnesanteckningar skulle 
föras, har det medfört stora protester från de kommunala råden som gärna ser att det sker en 
återgång till protokollförda möten. 

Öpartiet vill med anledning av ovan ställa följande fråga till kommunstyrelsen ordförande;

Frågor

1) Kommer du som kommunstyrelsens ordförande se till att återinföra protokollförda möten 
vid de kommunala rådens möten?

För Öpartiet

Desirée Björk


